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Kao predstavnika općine Klenovnik u funkciji načelnika općine, veliko zadovoljstvo i čast
iskazana mi je pozivom na skupštinu udruge "Kaj sad" koja se održala u Bolnici Klenovnik.
U promišljanju o temi i sadržaju govora koji treba uputiti ljudima koji su zaista došli u situaciju da
moraju odjednom prihvatiti spoznaju da u svojem organizmu, koji je napadnut nekom od
malignih bolesti, karcinomom, koji znači početak kraja njihova života, koji nas bezuvjetno
stresno ruši u svim našim planovima, kada nam najednom primarni cilj postaje samo jedan, a to
je ozdravljenje.  

Minuta šutnje za sve preminule članove, kojom je započeti rad skupštine, dodatno je  dala notu
dramatičnosti i ozbiljnosti teme koja je na dnevnom redu. Međutim,  raspoloženje prisutnih
članova, odavalo je sasvim suprotnu sliku, u njihovim očima primjećujem iskru života, 
nepokolebljivu nadu za ozdravljenje, spremnost na borbu za vlastiti život. 
Velika čestitka hrabrim i požrtvovnim djelatnicima bolnice, aktivistima udruge koji svojim
djelovanjem omogućuju bolesnicima koji pate od malignih bolesti, da se ne predaju, da njihova
bol bude što manja, a vjera u ozdravljenje i život što veća. Važno je posvjestiti svima nama da
smo svi potencijalni bolesnici i ne znamo ure ili dana kad će i nas zdrave napasti neka maligna
bolest, kada će mo se i mi naći na teškom pragu, koji znači borba za život ili predaju. Zato sada
kada smo zdravi, sretni i zadovoljni svojim životom, ne smijemo zaboraviti naše bolesnike, ne
smijemo okrenuti glavu kao da se to nas ne tiće, već moramo probuditi u sebi osjećaj za toplinu
i krhkost ljudskog srca i pružiti nadu, dati ohrabrenje i pomoć, te tako uveličati svoje
dostojanstvo i čast koju nam je dao naš ljudski pristup, koji često nažalost nije prepoznatljiv u
našem društvu, ali je velika nadogradnja za naše srce i našu sreću.
             
Nakon sudjelovanja u skupštini udruge "kaj sad" ostaje mi dobar osjećaj za budućnost, jer sam
se uvjerio da još postoje dobri ljudi u našem okruženju, da želim biti dio tog tima, te sam se
učlanio i obećao još pomoći u svim svojim domenama.

U Klenovniku, 11.12.2009.g
Izidor Gladović - Žiga  
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